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Beste Commissie.  

 Ik wil graag mijn mening geven over het voorstel van College, betreffende MFA. Valt niet mee om dit 
in 5 minuten te proppen, maar ik wil wel een poging wagen. 

Ik ben Hans Hendriks en geboren en getogen in Vierlingsbeek, mijn vrouw is geboren in Groeningen 
waar we ook samen een jaartje hebben gewoond. Onze vijf kinderen hebben we groot gebracht en er 
wonen er twee in onze dorpen, die ik effe samen wil voegen. Beek en Gruuninge dus. Daarbij wonen 
ook nog 5 van onze 7 kleinkinderen in deze leuke dorpjes. Het verenigingsleven kennen we zeker, 
verkennerij, KPJ, volleybal, voetbal, Groeningskoor, Vrolijk Vrijthof Vierlingsbeek,ouderraad, 
kindervakantiewerk, op de toffel, en ik vergeet er waarschijnlijk nog wel een paar, hiermee wil ik 
duidelijk maken dat mijn mening onderbouwd is, door mijn verenigingshart. Sinds kort zit ik ook in 
het repaircafe, waar we pas een wedhouder op bezoek hadden. 

Toen de kerk leeg kwam was ik meteen gecharmeerd van het idee om een obligatie van de kerk te 
kopen, zodat dit goede gebouw door een gemeenschap gedragen wordt. Helaas is dit al bijna 5 jaar 
geleden, waarin ik met andere handige gasten, wel veel werk heb verricht, zonder geld uit te geven. 
Op die manier kan je met een beetje goede wil, nog leuke activiteiten organiseren. Bv, Mothers 
Passion, de carnaval, singalong, kerstmusical, Lucky ladies Bingo en pas de dodenherdenking. Het 
gebouw is gelukkig akoestisch prima. En groot genoeg. 

Ik ben weliswaar inhoudelijk niet betrokken met het schrijven van ons dorpsontwikkelplan, en de 
stuurgroep die naar aanleiding hiervan bezig is geweest met MFA plannen. Maar weet hier wel wat 
van. Ik denk dat de gemeente niet gauw een groeikern in hun gemeente vindt, die hun werk zo goed 
voorbereid en hieraan meewerkt. Dus was ik stomverbaasd toen ik in de krant las dat er alleen in de 
Joffershof wordt geïnvesteerd en dat de kerk maar in elkaar mag zakken. Ik woon recht tegenover de 
Joffershof en gun ze zeker een goed onderkomen. Met de buurt hebben we een onderzoek gedaan, 
toen er plannen waren om de bezetting van het Joffershof te vergroten. Van de direct omwonenden, 
waren er 2 die zich van stemmen onthielden, alle anderen zagen uitbreiding niet zitten. Met enkelen 
die ik inmiddels gesproken heb, is die mening niet veranderd. Ik denk echter dat er in 5 jaar een 
beweging zou moeten komen naar het echte hart van Vierlingsbeek. En dan op dit vrijgekomen 
terrein mooie woningen gebouwd kunnen worden voor ouderen en starters. 

 Het echte hart van Vierlingsbeek weet elk weldenkend mens dat dit rondom het Vrijthof is. Je kan 
een kleine ruimte niet groter maken, een grote kleiner maken, met behoud van akoestiek is echter 
wel mogelijk. Bart van Hork, heeft hier al fantastische plannen voor ontworpen. 

Dat dit inspanning vraagt van ons dorp, ben ik me van bewust, maar wil graag doorgaan met deze 
leveren. Beek en Gruuninge zijn hier goed in, zoals bij de Brabantse Dorpen Derby, ons project 
(vroeger),open houden van de bieb, Koningsloper en ga zo maar door is gebleken. Beek is een 
groeikern met een MFA/IKC in het echte hart, rondom het vrijthof dus, of de gemeente daarin 
meegaat ligt aan jullie. 

Hans Hendriks. 29-5-24 

 


